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    关岛关岛

关岛，热带季风气候，全年温暖舒适，阳光充足，岛

上风光旖旎，海风柔和，迷人的景致犹如一幅大自然

的瑰丽图画。

Validity: All Season CODE: 6GUM
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关岛位于西太平洋密克罗尼西亚的美国岛屿，它以关岛位于西太平洋密克罗尼西亚的美国岛屿，它以

其热带海滩，查莫罗村庄和古老的拿铁石柱而闻其热带海滩，查莫罗村庄和古老的拿铁石柱而闻

66天天44晚晚

GuamGuam
THE GEM ISLAND OF USA

美国 关岛美国 关岛



  6天4晚 美国关岛  6天4晚 美国关岛

吉隆坡/新加坡（飞往）亚加纳
机上用餐DA

Y 1

首都之旅

来到亚加纳，先来参观关岛第一座天主教堂—圣母玛利亚教堂，以及毗
邻的西班牙广场。该广场是亚加纳的标志性景点，里面有西班牙总督官
邸的旧址。接着前往拉提石公园，寻找关岛原住民—查莫洛人盖房子的
八座基柱柱石。在太平洋战争历史游客中心，您将会亲身了解二战的残
酷历史，并且纪念在战争中牺牲的军民。随后，在西海岸的阿布根堡，
一览亚加纳的景色。

享用美味的巴西著名烧烤自助午餐后，乘车前往著名情人崖。这里的两
个分层瞭望台，让您欣赏杜梦湾的洁白沙滩和水晶蓝般的海水。

返回酒店办理入住手续和歇息后，今晚您可以自由地享用晚餐（自费）
。

住宿 4* Sheraton Laguna Guam or similar

抵达亚加纳
午餐 （巴西著名烧烤自助）DA

Y 2

自由活动

迷人的关岛，每天都有许多精彩的活动任您选择。接下来的一整天，都
是属于您的只有时光！请参阅推荐的自费项目列表*

亚加纳
早餐DA

Y 3

住宿 4* Sheraton Laguna Guam or similar

在鱼眼海洋公园的海底瞭望台，潜入奇幻的海洋世界，随后乘船畅游大
海，欣赏美丽风景之余。还能够与野生海豚碰面。（视当日天气而定）

夕阳游艇巡航 & 波尼西亚晚餐秀

傍晚，在鱼眼海洋公园乘坐游艇出海欣赏夕阳景色，并且在暮色衬托下
畅饮香槟后下船。 接着，参加波西尼亚晚餐秀，欣赏夏威夷舞蹈、火
舞和击鼓表演等等，感受浓厚的关岛风情。

亚加纳
早餐/午餐（道地）/晚餐（波西尼亚秀）DA

Y 4

住宿 4* Sheraton Laguna Guam or similar

购物狂欢 & 自由活动

从酒店步行，就可以到达免税商店，如JP Superstore The Plaza 和 Gal-
leria 等等。您也可以选择乘坐出租车/ 巴士前往Guam Premier Outlet 
(GPO), K-Mart 和密克罗尼西亚购物中心，尽情享受购物乐趣。

亚加纳
早餐/午餐（道地）/晚餐（波西尼亚秀）DA

Y 5

住宿 4* Sheraton Laguna Guam or similar

亚加纳（飞往）吉隆坡/新加坡
早餐DA

Y 6
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6Day 4Night America Guam6Day 4Night America Guam

DAY 6 Arrive Home Sweet Home
Meal on Board

DAY 1 Johor Bahru - Singapore/Kuala Lumpur (Flight) Hagatna
Meal on Board

DAY 2 Hagatna
(Hotel Breakfast/Churrasco Brazilian BBQ Buffet Lunch/-) 

Upon arrival at Guam International Airport, transfer to hotel for breakfast. Central City 
Tour Start your tour at the heart of Hagatna with Guam’s first Catholic church, Dulce 
Nombre de Maria Cathedral Basilica and Plaza De Espana, where the former Spanish 
Governor’s mansion is located. Next, discover the eight mushroom-shaped latte stones 
at Latte Stones Park, the ancient Chamorro houses which were constructed as early as 
500 A.D. Heading towards Fort Apugan to enjoy an unobstructed view of Hagatna before 
proceed to T Stell Newman Visitor Centre, created in memory for those who lost their 
lives during World War II. Enjoy the Churrasco Brazilian BBQ Buffet Lunch (Rodizzio Style 
all you can eat meat) before visiting the famous Two Lovers Point. The two-tier viewing 
platform offers the breathtaking scenery of made up of white sandy beach and crystal 
blue waters. Transfer to hotel for check in and relax. Dinner at own expenses.

DAY 3 Hagatna
(Hotel Breakfast/-/-) 

Free at Leisure There are just too many things to see and do in Guam. Enjoy the leisure 
time to explore Hagatna in your own way! *Please refer to recommended optional list 
(all at own expenses)*

Optional Tour Details Price (USD)

Atlantis Submarine In this approximately 90-mins tour (including 
45-mins on submarine), let’s discover the unique 
marine species in Guam.

$ 106 Adult (13 years old & 
above) 
$ 65 Child (4-11 years old)

Adventure River Cruise Embark on a cruise and start your adventure along 
the Talofofo River and Ugum Rivers, then heading 
towards Ancient River Village to see the art of 
weaving coconut leaf. Be amazed by the surround-
ing caves and latte stones. (BBQ Lunch set included)

$ 95 Adult 
$ 58 Child (4-12 years old)

Ride the Ducks Guam From Tumon to the sea, take a ride on the amphib-
ian boat to enjoy an interesting and educational 
tour, where you will be passing through Hagatna, 
museum, cathedral and the ocean port.

$ 55 Adult 
$ 35 Child (2-11 years old)

Piti Bomb-Hole Snorkeling Tour Snorkel at Guam’s most famous and popular diving 
spot, the “Bomb Hole”. Snorkeling is a great way to 
explore the marine life and feel the excitement of 
being surrounded by schools of tropical fishes.

$ 68 Adult 
$ 40 Child(6-11 years old)

Note: 1. Prices are provided by local suppliers and subject to change based on currency exchange. 
           2. All optional tours need to book in advance before tour departure. In the event of unsuccessful order, you will 

be offered to other alternatives, or getting a full refund.

DAY 4 Hagatna
(Hotel Breakfast/Local Lunch/Polynesian Dinner Show) 

Dolphin Watching Tour + Underwater Observatory Heading towards Fish Eye Marine 
Park, discover the underwater world without getting wet from the Underwater Observa-
tory. Next, hop onto the cruise and travel through the ocean to enjoy gorgeous scenery 
before you meet the wild dolphins. (Subject to weather conditions) 
Sunset Cruise & Polynesian Dinner Show In the evening, stay on the cruise and enjoy 
the stunning view of sunset. Make a toast with the view of twilight before disembark and 
continue with the Polynesian Dinner Show. Eat all you can and be fascinated with a va-
riety of entertainment, ranging from Hawaiian dance, fire dance to drum performance.

DAY 5 Hagatna
(Hotel Breakfast/-/-) 

Shopping Spree & Free at Leisure Enjoy your shopping by walking distance from the 
hotel to branded tax-free outlets such as T Galleria Duty Free, The Plaza, JP Superstore. 
Alternatively, take a ride on taxi/trolleys to Guam Premier Outlet (GPO), K-Mart and Mi-
cronesia Mall
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TRAVEL DOCUMENT
It is passenger’s responsibility to ensure that have a valid international pass-
port at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & 
health certificates if required.
Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance 
to safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight 
detalys or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:
1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without 
prior notice. 
2. Every person participating in Top-One Travel’s Tours all travel at his/her 
own risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional 
expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport ser-
vices, sickness, weather, strikes, war or other causes.
3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary 
at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods 
or in the event of a force majeure. 
4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit http://
www.top-one.com.my/more/tnc .
5. All Pictures shown are for illustration purpose only.

旅游文件旅游文件

护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上（从返程日期计算

起），并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证

申请相关资料。

旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

条规：条规：

1.所有行程，膳食，酒店住宿和交通可能会有所更动，依据任何的情况而定，

恕不另行通知。

2.若出现无法预测的特殊情况，特别是旅游旺季期间，第一旅游将保留更改行

程或取消行程的权利。

3.每位参与第一旅游的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的

特殊情况（例如：交通延误/取消，天气，疾病，示威，战争，天灾等），而

引发而外指出问题，第一旅游一概不负责，旅客需自行负责额外的费用。

4.详细条规，请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/
more/tnc。
5.以上图片仅供参考用途，请以实物为准。

Travel Information

Currency
Chinese Yuan
RMB 100 = MYR 65

Time Zone
GMT +8 (1 hours behind Malaysia Time)

Phone Code
+86

Weather

Spring 	 (April - June)	 : 9 - 24 °C

Summer 	(June - August) 	 : 17 - 23 °C

Autumn 	 (Sept - Nov)	 : 14 - 18 °C

Winter 	 (Dec - Mar)	 : 3  - 17 °C

Covid-19 Related

Tour Fare and itineraries are subject to change depending 

on each country’s latest Covid-19 policies, local immigra-

tion policies and safety measures. 

所有行程日期，价格及内容，依据各国2019冠病入境的

最新政策与措施，进而调正。

Tibet
西藏

India
印度

Sichuan
四川

Guizhou
贵州

Guangxi
广西

Vietnam
越南

Myanmar
缅甸

Laos
寮国

Kunming
昆明

Yuanyang
元阳

Jianshui
建水

Yunnan
云南

风味餐	宜良烤鸭，过桥米线+汽锅鸡，野生菌火锅，粤菜风味，弥勒卤鸡，元阳

哈尼族风味，建水风味

全程不购物不自费！NO Shopping&Option Tour

美国/加拿大配套基本条款
1. 所有行程景点以中文讲解为准。
2. 如三人房型，房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
3. 如果大部分基本房型为两张单人床褥房型。

AMERICA / CANADA PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:
1. Tours are conducted in Mandarin Speaking Tour Guide Services.
2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
3. Hotel basically conduct for Two Single Bed room (Twin Room)

Hotline:   +607-334 3388      +6012-782 3788      info@top-one.com.my

www.top-one.com.my
Copyright © All rights reserved, Top-One Travel Services Corporation (M) Sdn Bhd The product images shown are getting from internet for Illustration purpose only

Address:   No.16-16A-16B, Jalan Sutera 2 (Wisma Top-One), 
	     Taman Sentosa, 80150, Johor Bahru, Johor Darul Ta`zim, Malaysia

第一旅游机构（马）有限公司第一旅游机构（马）有限公司

TOP-ONE TRAVEL SERVICES CORPORATION (M) SDN BHD
Reg no. 198601004822   KPL1000 Contact :

联系:

update: 3 September 2025 10:06 am

TRAVEL DOCUMENT
It is passenger’s responsibility to ensure that have a valid international passport 
at least six (6) months from the return date of the trip, relevant visas & health 
certificates if required.
Travel Insurance: All tour members are encouraged to buy travel insurance to 
safeguard themselves against sickness, loss of money, cancellation, flight detalys 
or lost of baggages.

TERMS & CONDITIONS:
1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior 
notice. 
2. Every person participating in Top-One Travel’s Tours all travel at his/her own 
risk. Top-One Travel shall not be held liable to any person for additional expenses 
that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, 
weather, strikes, war or other causes.
3. Top-One Travel reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at 
any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in 
the event of a force majeure. 
4. For other terms & conditions, please refer our Tour Consultant of visit http://
www.top-one.com.my/more/tnc .
5. Basic confirm departure group size are minimum 10.
6. All Pictures shown are for illustration purpose only.

配套基本条款
1. 所有行程景点以中文讲解为准。
2. 如三人房型，房内第三名住客床褥将以折叠式为准。
3. 成团人数为10人。15人以上安排领队。

PACKAGE ADDITIONAL CONDITIONS:
1. Tours are conducted in Mandarin Speaking Tour Guide Services.
2. Triple Room, Third person shall be based on a roll-away bed.
3. Confirm depart group minimum 10 person, 15 person arrange Tour Leader 
Services.

旅游文件旅游文件
护照及签证 - 团员有责任确保护照有效期至少6个月或以上（从返程日期计算
起），并且取得相关国家签证或准证。任何签证申请团员有责任提供任何签证
申请相关资料。
旅游保险 - 出发前，建议您购买全面的旅游保险。

条规：条规：
1.所有行程，膳食，酒店住宿和交通可能会有所更动，依据任何的情况而定，
恕不另行通知。
2.若出现无法预测的特殊情况，特别是旅游旺季期间，第一旅游将保留更改行
程或取消行程的权利。
3.每位参与第一旅游的成员，必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的
特殊情况（例如：交通延误/取消，天气，疾病，示威，战争，天灾等），而
引发而外指出问题，第一旅游一概不负责，旅客需自行负责额外的费用。
4.详细条规，请联络我们任何旅游顾问或游览http://www.top-one.com.my/
more/tnc。
5.基本成团人数为10人。
6.以上图片仅供参考用途，请以实物为准。


